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Informace z obecního úřadu 
Čtyři roky uběhly jako voda a blíží se nám termín konání komunálních voleb. 

Ty proběhnou ve dnech 23. – 24. 9. 2022 spolu s prvním kolem voleb do Senátu ČR. 

Na úvod mého článku bych chtěl poděkovat všem zaměstnancům Obecního 

úřadu, Miroslavu Slintákovi, Lence Petrové a Štefanu Labajovi, dále místostarostovi 

Janu Cardovi a všem zastupitelům za skvělou spolupráci při zajišťování 

bezproblémového chodu obce. 

Rád bych také vyzdvihl práci a přínos pro obec našich dobrovolných hasičů 

pod vedením pana Stanislava Petra, kteří jsou, dovolím si tvrdit, chloubou naší obce, 

a za to jim patří veliký dík nejen od obce, ale od všech občanů Římova a přilehlých 

obcí. 

V neposlední řadě je na místě poděkovat i všem ostatním, kteří se ve svém 

volném čase snaží o rozkvět naší obce, ať jsou to sportovci, všichni členové komisí 

při Obecním úřadě, naše dámy v obecní galerii a jiní, kterým není za těžko přijít a 

pomoci. Před těmito lidmi já hluboce smekám a mají můj obdiv. 

Před 4 lety při mém nástupu na pozici starosty jsem slýchával mnoho výmyslů 

a nepravd a tom, že se vracíme o 30 let zpátky, že chceme z různých pozic vyhodit 

toho a toho a dokonce větu, která zněla „ CO S NÁMI TEĎ BUDE „. 

Dnes, když se za těmito 4 lety ohlédnu, tak vidím obrovský kus práce, který 

jsme všichni na obci udělali pro zlepšení životní úrovně v Římově a přilehlých 

obcích. 

Ne vždy šlo vše jako po másle a setkal jsem se i s negativní odezvou na naši 

práci, ale vždy se najdou jedinci, kterým nebude nikdy nic dost dobré a budou vždy 
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proti a svalovat vše negativní na ostatní, ale s tím musí člověk počítat, protože 

v životě a obzvlášť na vesnici, kde se všichni znají, se nadá zavděčit všem. 

Na závěr bych Vás všechny rád pozval k volbám do obecního zastupitelstva a 

Senátu ČR, ať je účast co nejvyšší, a popřál Vám šťastnou ruku při výběru nových, či 

staronových zastupitelů. Volby jsou to svobodné, tak nechte svou ruku vést jen svým 

vlastním rozumem, a ne výmysly a báchorkami druhých. 

PS: vždy jsem si bral za své, že politika na vesnici nepatří, tu ať si dělají ve městě, na 

vsi je nejdůležitější, aby zastupitelé chtěli pracovat pro občany, ať už jsou z kterékoliv 

strany, nebo hnutí. 

S pozdravem a poděkováním 

    Ing. Lukáš Babka, starosta 

Za účasti občanů naší obce a členů místního sboru předal na starém fotbalovém 

hřišti v sobotu 27.8.2022 pan místostarosta Jan Carda klíče od vozidla CAS 32 Tatra 

815 starostovi dobrovolných hasičů panu Stanislavovi Petrovi. Za slavnostní 

požehnaní děkujeme našemu faraři P. Jakubovi Vaclavovi Zentnerovi. 

Celé slunečné odpoledne probíhalo v duchu rodinném. Naše děti předvedly 

požární útok, vyzkoušely si netradiční štafetu a zaskotačily si v hasičské pěně. 

Soutěže pro dospělé se pak 

zúčastnilo pět smíšených 

družstev. Celá akce byla 

završena posezením s místní 

kapelou pod vedením Radka 

Máchy. 

Za připravenou a dobře 

zorganizovanou akci děkujeme 

našim členům SDH Římov. Dále 

bych chtěla poděkovat našim 

dětem za jejich účast a jejich 

rodičům nejen za podporu. 

Těšíme se na podzimní sezónu. 
Tereza Panochová 

 SDH ŘÍMOV – SLAVNOSTNÍ PŘEDÁNÍ TATRY  
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     Jak jste již zaznamenali, firma GW BUS, která provozuje linkovou autobusovou 

dopravu oznámila obci, že ruší zajíždění a otáčení autobusů na nám. J. Gurreho 

(točna před obchody). 

      Toto rozhodnutí odůvodnila firma na základě událostí nedávných, kdy došlo 

k přivření obyvatelky Římova do dveří autobusu při vystupování i událostí mnoho 

let přetrvávajících, a to zejména bezohledné parkování řidičů přespolních i místních 

při nákupech v obchodech na náměstí, tak i při jiných činnostech v obci. 

      Na našem náměstí bohužel není a ani nikdy nebyla oficiální autobusová zastávka 

u obchodů, ale pouze ta před Obecním úřadem. 

      Firma GW BUS tedy začala využívat pouze oficiální autobusové zastávky 

k nástupu a výstupu cestujících a žádná jiná místa dříve používaná. 

      Spoje jedoucí z Českých Budějovic, které nepokračují na Velešín budou 

zastavovat nejdříve na zastávce Krumlovská (U Kaple) a následně po otočení na 

sjezdu k přehradě zastaví na zastávce nám. J. Gurreho (před Obecním úřadem). 

      Největší problém budou tedy spoje, které přes Římov pokračují dále na Velešín. 

Na této trase budou spoje stavět dle nového jízdního řádu pouze na zastávce 

Třeboňská (rozcestí u Kučerů) a dále pouze na zastávce Krumlovská (U Kaple) bez 

možnosti nástupu a výstupu na nám. J. Gurreho. 

    Rád bych Vás tímto chtěl požádat o řádné sledování nového jízdního řádu a o 

trpělivost s nastalou situací, kterou nezavinil nikdo z Obecního úřadu. 

    Obec okamžitě po informaci od firmy GW BUS vstoupila do jednání s projektanty, 

Policií ČR, firmou GW BUS a stavebním úřadem v Českých Budějovicích ohledně 

vybudování oficiální autobusové zastávka na nám. J. Gurreho v místech dřívějšího 

výstupu cestujících a otáčení autobusů, či v místech přilehlých. 

     Tato akce bude dle zatím dostupných informací a nových norem pro budování 

autobusových zastávek velmi finančně i časově náročná. 

      Ještě jednou se za nastalou situaci omlouváme. 

Ing. Lukáš Babka, starosta 

 GW BUS – autobusová situace na nám. J. Gurreho  
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Dobrý den pane Čado, nastalou situaci jsem okamžitě po naší schůzce řešil s 

majitelem komunikace SÚS JČK správa České Budějovice a to konkrétně s ředitelem 

pobočky panem Miroslavem Strakou. 

Vaše návrhy jsou zcela praktické a jistě i funkční, ale mají i své háčky. Tím 

prvním je měření rychlosti, které už v obci máme, ale vy máte asi na mysli i následné 

vymáhání pokut za překročení rychlosti a v tom je ten největší problém. Při tomto 

systému by obec musela zřídit městskou policii, což je naprosto nereálné, nebo 

měřiče rychlosti napojit na městskou policii Velešín, ale pak by agendu musel dělat 

někdo v Římově a následné peníze z pokut by šli do kasy města Velešín. 

Další návrh se semafory nechám ještě prověřit, ale bojím se velké finanční 

náročnosti. 

S panem ředitelem Strakou jsme jako jedno z nejlepších řešení navrhli posunutí 

značek označujících vjezd do obce před odbočku na panelovou cestu okolo přehrady 

ve směru od Holkova a následné vybudování ostrůvku v ose komunikace, který by 

donutil projíždějící vozidla zpomalit na rychlost určenou pro průjezd obcí. 

Toto řešení jsem již nechal prověřit od projektanta a připravit i návrh projektu 

a rozpočet na tuto akci. Bohužel nejsem schopen ovlivnit úřednický šimel, takže Vám 

nejsem schopen sdělit přesnější datum výstavby, ale mohu Vám zaručit, že využiji 

všechny své kontakty ze stavebnictví, aby tato akce proběhla co nejdříve. 

Ing. Lukáš Babka, starosta 

Děkujeme Obecnímu úřadu za uspořádání pěkného zájezdu s občerstvením pro 

seniory do Pelhřimova. Prohlídka muzea kuriozit, muzea bratrů Lipských a muzea 

biblí byla zajímavá. Zájezd se nám moc líbil - i když to, proč jsme tam jeli jsme 

neviděli. V dnešní době není obvyklé, že toto obce pořádají pro své občany.  

Účastníci zájezdu. 

 NEDODRŽOVÁNÍ RYCHLOSTI V OBCI - ŽELIVY  
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„Hle, všechno tvořím nové!“ (Zj 21,5) 

Vážení spoluobčané, 

začal nový školní rok a s ním nové radosti i starosti, 

úkoly a povinnosti. Doufám, že jste si o prázdninách 

náležitě odpočinuli a plni sil se pouštíte do 

každoročního nového začátku. Kéž vás na každém kroku provází Boží požehnání. 

Rekonstrukce našeho poutního 

areálu a pašijové cesty 

prázdniny neměla. Plynule 

pokračuje a my jsme svědky 

toho, jak se zpod rukou 

stavebních dělníků i 

restaurátorů vynořuje celé 

poutní místo v nové kráse. 

Každý den je znát. V pondělí 15. 

srpna o slavnosti Nanebevzetí 

Panny Marie posvětil 

českobudějovický biskup Vlastimil Kročil kapli Loučení a 

při té příležitosti daroval poutnímu místu ostatky (relikvie) 

sv. Prokopa a římských prvomučedníků. Máme tedy v nebi 

další mocné přímluvce. Do kaple Loučení budeme od 

podzimní pouti přicházet pravidelně, protože se sem 

z muzea přesunou nedělní mše svaté (od 8:30 hod.) a mše 

svaté slavené o svátcích (od 18:00 hod.). Všechny kaple 

pašijové cesty by měly být dokončeny v říjnu letošního 

roku a stavební práce v poutním areálu na konci roku. 

Vánoce již budeme s Boží pomocí slavit v opraveném 

kostele Svatého Ducha. Nyní se rozhoduje o barvě interiéru Lorety a zvažují se dvě 

 FARNOST ŘÍMOV  
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varianty, béžová a stříbrná. Obě barevná provedení mají 

svá odůvodnění a výsledné rozhodnutí bude v obou 

případech pěkné. Restaurátorské práce na některých 

sochách budou trvat déle, než se předpokládalo, proto se 

termín dokončení celkové rekonstrukce posunul na říjen 

příštího roku. 

Stavební práce v ambitech by měly být hotové do 

podzimní poutě. Na tuto pouť, kterou slavíme jako 

připomínku svátku Povýšení svatého kříže pravidelně v 

neděli po 14. září, vás srdečně zvu. Letos se uskuteční 

v neděli 18. září 2022. V 8:30 hod. bude v opravených 

ambitech slavena poutní mše svatá z misálu z roku 1962 

s gregoriánským chorálem, homilii pronese nově vysvěcený jáhen prof. Tomáš 

Machula. V 11:00 hod. bude v ambitech sloužena poutní mše svatá z misálu z roku 

1970, sloužit bude P. Zdeněk Prokeš, emeritní farář ve Vyšším Brodě. V 15:00 hod. 

bude v kapli Loučení uděleno svátostné požehnání. 

Těším se s vámi na shledanou a žehnám vám. 

Váš farář P. Jakub Václav Zentner FSSP 

 

10.09.  Zájezd do Alp Dachsteinblick 

15.10.  Zájezd Podzimní toulky – Blanský les 

 TJ SOKOL ŘÍMOV - TURISTÉ  
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     MUŽI      Mladší přípravka sk.A 

10.09.  17:00 Římov – Včelná   22.09.  17:00 Římov – Včelná 

24.09.  16:30 Římov – Srubec   06.10.  17:00 Římov – Mokré 

15.10.  15:30 Římov – Zliv    20.10.  17:00 Římov – T.Sviny 

29.10.  14:30 Římov – Žabovřesky  03.11.  17:00 Římov – Borovany 

12.11.  14:00 Římov – Jankov B 

Souhrnné informace k volbám do zastupitelstva obce Římov: 

Volič– osoba, která nejpozději 24.9.2022 dovrší 18 let a má v obci trvalý pobyt. 

Totožnost se prokazuje platným občanským průkazem či cestovním pasem ČR. 

Do úřední obálky musí být vložen pouze jeden hlasovací lístek. Šedá barva – 

zastupitelstvo, žlutá barva – Senát. 

Počet volených kandidátů v Římově – 9. 

Způsob volby: 

- označit křížkem jednu volební stranu = hlas všem kandidátům z této strany 

- označit křížkem jednotlivé kandidáty napříč stranami = maximální počet 9 

- kombinace: označit křížkem jednu stranu a libovolné kandidáty z ostatních 

volebních stran.  

Těšíme se na Vás! Kandidáti do zastupitelstva OÚ Římov 

Uzávěrka příštího čísla:  9.11.2022 

Vydává OÚ Římov, PSČ 373 24, tel. 387 987 236, urad@rimov.cz 

Registrováno pod evidenčním číslem MK ČR E 10040. 

Neprodejné. 
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23. 9. 14:00 – 22:00 

24. 9.  8:00 – 14:00 
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